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          Тема выпускной квалификационной работы: «Анализ факторов производственной среды и трудового процесса на лесопромышленном предприятии с целью разработки мероприятий по улучшению условий труда». Данная работа посвящена исследованию специальной оценки условий труда на лесопромышленном предприятии. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Анализ нормативно-правовой документации, по специальной оценке условий труда на рабочих лесопромышленного предприятия. 2. Разработка алгоритма специальной оценки условий труда на лесо-промышленном предприятии. 3. Оценка производственной среды и трудового процесса, на основе существующей методики оценки СОУТ, на примере рабочих мест лесопро-мышленного предприятия. 4. Разработка мероприятий по улучшению условий труда в лесопро-мышленном предприятии. Работа проведена на базе лесопромышленного предприятия, где собиралась значительная часть фактического материала и были проведены инструментальные измерения работников в бумажном цехе, механической службе и теплоэлектроцентрали. Были проведены расчеты, показывающие наглядно, по каким факторам производственной среды есть превышения.  Анализ проводился на основе нормативно правовой базе по специальной оценке условий труда. В результате была проанализирована нормативно-правовая документация, по специальной оценке условий труда на рабочих лесопромышленного предприятия. Разработан алгоритм специальной оценки условий труда на лесопромышленном предприятии. Проведена оценка производственной среды и трудового процесса, на основе существующей методики оценки СОУТ, на примере рабочих мест лесопромышленного предприятия. Разработаны мероприятия по улучшению условий труда в лесопромышленном предприятии.
        

        
          The subject of the graduate qualification work is “An analysis of the factors of the working environment and the labor process at the timber enterprise in order to develop measures to improve working conditions”. This work is devoted to the study of a special assessment of working conditions at a timber enterprise. Tasks that were solved during the study: 1. Analysis of regulatory documentation, according to a special assessment of working conditions for workers of the timber industry enterprise. 2. Development of an algorithm for a special assessment of working conditions at a timber-industrial enterprise. 3. Assessment of the production environment and the labor process, on the basis of the existing methodology for assessing the quality management system, using the example of jobs at a timber industry enterprise. 4. Development of measures to improve working conditions in the forestry enterprise. The work was carried out on the basis of a forestry enterprise, where a significant part of the actual material was collected and instrumental measurements of workers were carried out in the paper shop, mechanical service and cogeneration plant. Calculations were made that clearly show what factors of the production environment are exceeded. The analysis was carried out on the basis of the regulatory framework for a special assessment of working conditions. As a result, regulatory documentation was analyzed on a special assessment of working conditions for workers at a timber industry enterprise. An algorithm has been developed for a special assessment of working conditions at a timber enterprise. An assessment of the production environment and the labor process, on the basis of the existing methodology for assessing the quality management system, is carried out on the example of jobs in a timber industry enterprise. Measures have been developed to improve working conditions in the forestry enterprise.
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